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Abstract (en)
[origin: CN205293314U] The utility model discloses an use supporting plate (1) in container processingequipment. Supporting plate (1) has bearing
surface (5) that are used for container (3) and at least one control rod (9a, 9b) and presss from both sides when being used for container (3) to fix a
position on bearing surface (5) fixedly tightly to this container. The plane rotation ground motion that can be on a parallel with bearing surface (5) is
constructed by at least one control rod (9a, 9b) to accessible power loading firmly attaches sentences container (3) that double -layered stationary
phase was tightly answered at the lateral surface of container.

Abstract (de)
Es ist ein Auflageteller (1) zur Verwendung bei Behälterbehandlungs- und/der Ausstattungsvorrichtungen offenbart. Der Auflageteller (1) weist eine
Standfläche (5) für einen Behälter (3) auf und wenigstens einen Hebel (9a, 9b) zur klemmenden Fixierung eines Behälter (3) bei Positionierung
auf der Standfläche (5). Der wenigstens eine Hebel (9a, 9b) ist parallel zur Ebene der Standfläche (5) drehend bewegbar ausgebildet und kann zur
klemmenden Fixierung des jeweiligen Behälters (3) kraftbeaufschlagt an seiner seitlichen Außenmantelfläche festgesetzt werden.
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